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Formandens beretning for sæson 2023/2024 - AG Håndbold  

Generalforsamling 16. marts 2024 kl. 12.15 – AIF Håndbold i klubhuset 

Generalforsamling 16. marts 2024 kl. 12.45 - Glostrup Håndbold i klubhuset 

Note: AG Håndbold er betegnelsen, der i praksis og til dagligt anvendes om det mangeårige foreningssamarbejde mellem moderforeningerne AIF 

Håndbold og Glostrup Håndbold. Det er betegnelsen medlemmerne nu kender foreningerne under.  

De to moderforeninger har dog hver sine vedtægter og bestyrelser, men bestyrelserne samarbejder på alle områder og opfylder vedtægterne i 

begge moderforeninger. Bestyrelserne fremstår i praksis som en enhed, og omtales til dagligt som bestyrelsen.  

Beretningen er på den baggrund en samlet beretning for AIF Håndbold og Glostrup Håndbold, som AG Håndbold. 

Kære Alle 
En lille hilsen fra Christina Teller, som har været sygemeldt. 
Jeg nåede at være formand i forsommeren inden jeg desværre af personlige årsager måtte stoppe som 
formand for AG-håndbold. Det har både været en spændende og udfordrende tid som formand. Det 
bedste har været det tætte samarbejde med en superkompetent, flittig og engageret bestyrelse. Det har 
også været en stor fornøjelse at opleve alle vores dygtige og engagerede trænere og holdledere i 
klubben. Jeg vil gerne rette en kæmpe tak til Trine Hoffmann for at træde til som formand. Det er en 
fornøjelse på sidelinien at følge bestyrelsens og klubbens gode arbejde og aktiviteter.  

Christina Teller        
Endnu et år er gået i AG håndbold og som det kan læses overfor, så måtte vores formand Christina 
desværre sygemelde sig på fuldtid og jeg tog over som formandsvikar, dette betød ikke det store for vores 
medlemmer, og i bestyrelsen skulle vi lige finde hinanden igen og jeg skulle bruge lidt tid på at komme ind i 
kampen igen, men ved fælles hjælp gik der ikke længe, og nu er det som vi ikke har været væk fra 

hinanden.         
I årets løb har bestyrelsen haft fokus på den daglige drift af klubben og der går meget tid med denne 
opgave, men der har også været tid til at arbejde med udvikling, fællesskab og klubånd og vi forsætter det 
gode arbejde til næste år.  
Bestyrelsen satte sig et mål sidste år om at vi skulle bruge tid på at rekrutterer flere medlemmer, da vi 
desværre har måtte sige farvel til flere igennem de sidste par år. Vi indgik et samarbejde med Albertslund 
kommune og DGI (Glostrup kommune). Dette samarbejde skulle gerne ende med flere medlemmer, vi 
startede op i foråret 2023 i både Albertslund kommune og med DGI (Glostrup kommune) og forsætter ind i 
2024. Kort fortalt så går disse projekter ud på at få flere til at gå til håndbold i AG håndbold, og i Albertslund 
kommune har projektet henvendt sig til de mindste i kommunen og projektet med DGI (Glostrup 
kommune) har henvendt sig til 4 klasserne. Det er med glæde at vi kan sige at det har givet os flere 
medlemmer, og på både u5/7 og u9 årgangen er der stor tilgang. Vi ser frem til mange flere i 2024. 
Næste års store projekt bliver et efterskoleprojekt, for at fastholde dem vi sender på efterskole, det har vist 
sig gennem årene at vi har svært ved at fastholde dem vi sender afsted. Så nu lægger vi kræfter ind i dette 
og håber vi kan byde dem alle velkommen tilbage når de har været afsted på eventyr, og fremover vil 
kunne gøre brug af dette projekt når vi sender spillere på efterskole, vi vil jo gerne kunne tilbyde håndbold 
til de 17 til 19-årige i AG håndbold. 
 
Sportsligt er vi godt med på alle ungdomsårgange, de fleste af vores hold klarer sig godt i deres rækker. 
Vores senior hold er også godt med, begge vores damehold ligger i toppen af deres række og vores hold 2 i 
herretruppen, ligger også i toppen af deres række, vi håber at de gode takter forsætter og det kan lykkedes 
at rykke op i en bedre række. Vores hold 1 i herretruppen rykkede op i 3 div. i denne sæson, de stiller med 
et ungt hold og de klarer sig bedre end forventet, lige nu er målet bare at blive i rækken og de ligger pt. 
over nedrykningsstegen. 
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Ungdomsudvalget 
Har i år sendt ungdommen på div. håndboldture, de var til Skrive cup i Påsken og deltog selvfølgelig også 
ved vores store udendørs stævne i juni, sommerferieturen i Partille cup i Sverige, efter sommerferie tog de 
afsted til opstarts stævne i Næstved. Disse ture og stævner er noget vores medlemmer ser frem til og har 
stor gavn af socialt og sportsligt.  
De er nu begyndt at planlægge ture i 2024 påsketur til Skive og Sommerferie tur til Partille i Sverige, 
ligesom de har arrangeret juleafslutning i dec. med stor glæde for alle deltagere.  
 

Seniorudvalget  
Seniorudvalget har arrangeret div. fælles arrangementer og en fælles julefrokost og på tegnebrættet er 
årets afslutningsfest. De 2 seniorgrupper har nydt godt af at vi har dette udvalg.  
 

Arbejdsopgaver  
Som vi plejer, så har vi deltaget i arbejdsopgaver, der giver indtjening til klubben og vi er så glade for alt den 
hjælp vi får, men kunne godt bruge lidt flere der vil give en hånd når der brug for det.  
Jeg plejer ikke at nævne noget omkring manglende hjælp, men der har i år desværre været stor fokus fra 
mange forældre på netop dette emne og I har alle en masse ideer og vi i bestyrelsen prøver at finde ekstra 
indtjening til klubben på den måde vi mener er bedst for klubbens medlemmer. Men jeg føler også at jeg 
her er nødt til at nævne at AG håndbold er et fællesskab og man betaler til et fællesskab, samt når man 
hjælper til med frivilligt arbejde så går indtjeningen til klubben. AG håndbold er stadig en af vestegnenes 
billigste klubber at spille håndbold i og det vil vi gerne blive ved med at være, men da medlemmernes 
kontingent betaling ikke dækker alle de udgifter der er i forbindelse med at drive en klub, så er vi nødsaget 
til at have nogle klubopgaver der giver os en ekstra indtjening. 
 
Vi har i 2023 deltaget i disse arbejdsopgaver: 

• Vi elsker 90´erne  

• Sparta løb 

• DHL-stafetten  

• Solgt til og fra kort  
 
Det betyder mere end i aner, at vi får disse opgaver i hus og få tjent de ekstra penge til klubben. Vi har 
fortsat brug for, at alle medlemmer og forældre siger ja til at give en hånd med. Det kan nogle gange være 
tidskrævende at få spillere og forældre til at give en hånd med, men måske hjælper det på motivationen at 
tænke på, at disse aktiviteter både er hyggelige og giver gode, sociale holdoplevelser samtidig med at 
klubben tjener penge. Penge der bruges til at drive og udvikle klubben samt afholde sociale arrangementer, 
så klubben bliver endnu bedre at være i som spiller, træner og forældre. Tak for indsatsen til alle jer der har 
stillet op til disse opgaver.  

 

Sommerstævnet, Albertslund Cup – Sportyfied Cup 

Efter mange års arbejde, valgte Dorthe Johansen at drosle lidt ned på arbejdet omkring stævnet og i den 
forbindelse blev der lavet en ny styregruppe, som består at Lars Blume, Pernille Ringgård, Birgitte Agerholm 
og Trine Hoffmann og bag dem står AG vennerne og en arbejdsgruppe, som alle er med til at stævnet 
hænger sammen, tak til dem alle, også stor tak til alle de frivillige spillere, forældre og andet godtfolk der 
hjælper til i denne weekend, uden jer ville vi ikke være i stand til at holde dette fantastiske stævne. 
I 2023 var vi så heldige at kunne afholde stævnet i det bedste sommervejr, og det gør bare alting meget 
sjovere. Igen kunne vi melde udsolgt hurtigt, og flere hold stod på venteliste. Vi glæder os til at vi igen skal 
tage mod alle de glade håndboldbørn og til en weekend med en masse gode oplevelser. Stævnet 2024 
bliver afholdt d. 1 og 2 juni og vi er ved at gøre os klar til at skulle planlægge 2024 stævnet.  
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AG Vennerne 
Håndboldvennerne er en støtteorganisation, der giver AG Håndbold økonomisk støtte, og ellers er 
klubben behjælpelig ved større arrangementer. 
Året i Vennerne begyndte som altid med, at vi skulle være med til planlægge årets sommerstævne. 
Stævnet forløb endnu engang rigtig godt med stor hjælp fra spillere, forældre og de mange ”gamle” 
medlemmer som gav et nap med. Mange tak til alle som hjalp, både med de små og store opgaver. 
Imens sommerstævnet var i gang, var der også gang i planlægningen af vores anden store indtægtskilde, 
arbejdet ved Roskilde Festivalen. Her skulle vi stille med over 120 hjælpere, men modsat vores stævne, 
så havde vi store udfordringer med at få nok hjælpere til denne opgave, vi kunne godt tænke os at flere 
fra klubben deltager, da det ud over at give penge i kassen også er rigtig hyggeligt. 
Vi har heldigvis stadig hen over året kunnet give mange tilskud, både til arrangementer i de enkelte 
grupper, til opstartsture, juleafslutning for både senior og ungdom, til påsketure, sommerture og hvad 
der ellers er blevet søgt hen over året. 
Jeg vil slutte af med at huske alle på, at man inde på klubbens hjemmeside kan melde sig ind i Vennerne, 
det koster stadig kun 100 kr. om året, der kan man også finde flere oplysninger omkring Roskilde 
Festivalen, og hvordan man tilmelder sig til at hjælpe der. 
Dorthe Johansen  
Formand AG Vennerne  

Medlemsstatistik 

Hvert år i januar indrapporterer AG Håndbold medlemstal pr. 31.12 til DIF. Medlemstallene fordeler sig 
således i moderforeningerne AIF Håndbold og Glostrup Håndbold 

Note: Nye medlemmer i AG Håndbold fordeles i moderforeningerne efter bopæl, Albertslund-borgere i AIF Håndbold 

og Glostrup-borgere i Glostrup Håndbold. Medlemmer der bor i andre byer fordeles 50/50. 

Tendens til faldende medlemstal over de senere år er desværre ikke til at overse. At få flere medlemmer 

ind, gerne på alle årgange, er meget vigtigt for klubben, og det er noget vi arbejder hårdt på. 

 
 

Indberettet medlemstal Glostrup Håndbold Indeksår Coronaår Coronaår Per 31.12.2023

År

Årgange Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt

 0 - 6 13 17 30 7 10 17 9 4 13 6 6 12 3 8 11

 7 - 12 33 46 79 18 39 57 16 36 52 21 23 44 7 30 37

13 - 18 21 19 40 13 12 25 14 22 36 10 22 32 15 21 36

19 - 24 6 12 18 1 5 6 1 3 4 7 5 12 8 2 10

25 - 39 12 20 32 9 12 21 12 11 23 6 11 17 5 12 17

40 - 59 7 9 16 6 13 19 6 13 19 12 11 23 8 5 13

60 - 69 0 0 0 1 2 3 1 2 3 0 1 1 0 3 3

70+ 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Samlet Antal: 92 123 215 55 93 148 59 91 150 62 79 141 46 81 127

Udvikling i antal ifht året før -67 2 -9 -14

Udvikling i antal ifht 2019 -67 -65 -74 -88

I % ifht året før 68,8 101,4 94,0 90,1

I % ifht 2019 68,8 69,8 65,6 59,1

Indberettet medlemstal AIF Håndbold Indeksår Coronaår Coronaår Per 31.12.2023

År

Årgange Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt Drenge Piger I alt

 0 - 6 22 19 41 18 17 35 17 18 35 19 14 33 23 28 51

 7 - 12 26 29 55 15 24 39 10 33 43 16 30 46 10 36 46

13 - 18 32 31 63 29 22 51 27 25 52 11 18 29 10 21 31

19 - 24 17 12 29 12 8 20 15 12 27 20 12 32 15 11 26

25 - 39 8 14 22 9 10 19 9 12 21 8 12 20 12 8 20

40 - 59 24 7 31 27 19 46 28 17 45 19 18 37 13 22 35

60 - 69 0 0 0 1 5 6 1 5 6 0 0 0 1 2 3

70+ 0 0 0 3 1 4 3 1 4 0 0 0 0 0 0

Samlet Antal: 129 112 241 114 106 220 110 123 233 93 104 197 84 128 212

Udvikling i antal ifht året før -21 13 -36 15

Udvikling i antal ifht 2019 -21 -8 -44 -29

I % ifht året før 91,3 105,9 84,5 107,6

I % ifht 2019 91,3 96,7 81,7 88,0

Medlemmer 2019 Medlemmer 2020 Medlemmer 2021 Medlemmer 2022 Medlemmer 2023

Medlemmer 2019 Medlemmer 2020 Medlemmer 2021 Medlemmer 2022 Medlemmer 2023



            

 www.aghaandbold.dk 

 

4 

 

Afslutning og tak  
 
Vi ser nu frem mod en ny sæson 2024/25 og den ser lovende ud, vi er godt på vej med gode projekter, 
stærke trænerteams og gode sociale arrangementer som kan styrke vores klub. 
 

Jeg vil gerne slutte af med at sige tak        

 
Vi er så heldige i AG håndbold at vi hvert år er beriget med fantastiske trænere og ledere, som igen i år har 
vist at de er villige til at yde en kæmpe indsat for vores klub. Der skal lyde en kæmpe tak til jer alle for 
indsatsen.  
Vi skal desværre sige farvel til nogle af dem, da de enten har valgt at sige farvel til trænerjobbet eller bare 
gerne vil holde en pause. Vi siger farvel og på gensyn og tak for jeres tid i AG. Husk at AG døren altid står 
åben. 
 
Bestyrelsen vil som altid gerne sige tak til alle samarbejdspartnere, sponsorere og frivillige, som har 
bidraget til AG Håndbold i årets løb. Vi ser frem til rigtig mange gode timer sammen i den kommende 
sæson.  
 
Personlig vil jeg gerne takke alle medlemmer i vores bestyrelse, tak for jeres støtte og alt den tid I ligger i 
AG håndbold, det er guld for en klub at have jer med på holdet. I har alle på hver jeres måde bidraget til at 
AG er en god social og sund klub. Her skal vi desværre også sige farvel til 4 medlemmer, Julie Madsen, 

Caroline Borregård, Karoline Agerholm og Pernille Ringgård. Tak for jer        
 
Så bare kæmpe tak allesammen for sæsonen 2023/24 
 
Med venlig hilsen 
Formanden/vikar – AG Håndbold 
Trine 
 


